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2012 年 4 月 15 日至 22 日，山东省青岛第一国际学校联合青岛新世纪学校和青岛易贝乐国际少儿

英语学校在青岛奥帆中心游艇俱乐部组织“通过孩子的眼睛看青岛”儿童画展。在国际学校美籍美术教

师 Jorge Perez-Rubio 的精心组织下，三所学校的 1500 多名学生参与了此次绘画交流活动，其中 100 份

优秀作品在 2012 年国际极限帆船系列赛青岛站“双星杯”此赛期间展出，向世界展示孩子眼中美丽的

青岛。 

本次儿童画展得到了青岛城投集团、青岛城投国际教育园、青岛奥帆中心的大力支持与协助。 

The combined Art Departments of Qingdao No. 1 International School of Shandong (QISS), New Century School, and E-
Blocks Learning Center are presenting paintings and drawings of local places of interest in Qingdao at the Qingdao 
International Yacht Club in Marina City from April 15th to the 22nd.  

QISS Lower School Art Teacher Jorge Perez-Rubio, New Century School Art Teacher Ma Changlun , and Qingdao E-blocks 
English teacher Feng Na worked together to guide all Lower School Art Students from Pre-Kindergarten to Grade 5 in 

making pictures of their city. Over 1500 students from QISS、 Qingdao E-Blocks and the New Century School 
participated in planning for this event. Only one hundred pictures will be selected for the exhibition. 

“Looking at Qingdao through the Eyes of a Child” will be an Art Exhibition and Fundraising Benefit during the EXTREME 
SAILING SERIES in April of 2012. All sales from the show will go to help rural schools and programs for other children 
through Youth Foundation. This collaboration and cultural exchange hopes to highlight several locations in Qingdao as 
seen through the eyes of Elementary School students who live and play in the area. We would like to thank the students, 
teachers, and parents from QISS, New Century School, and E-Blocks for their participation. We would also like to thank 
QCCI, QCCI International Education Park, and the Qingdao International Yacht Club for their support and for making this 
event possible. 
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